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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Výkonného výboru Slovenského zväzu karate, konaného dňa  

3. mája 2022 v Bratislave  – NTC Aréna, Príkopova 6 

Prítomní: Ing. D. Líška, J.Valenta, PaedDr. J. Javorský, J. Poliak, F.Kretovič, Mgr. M. Cisár, 

                 M. Hajdák, V. Jankó,  Ing. P. Bozogáň, Mgr. Ľ. Striežovský, R. Gašparovičová, 

                 F. Vorobeľ  

Prizvaný: Mgr. Peter Macko, tajomník KŠR                 

Ospravedlnení: V. Moser 

Nezúčastnil sa: P. Baďura 

Zapisovateľ: L. Roman, generálny sekretár SZK  

Materiály k rokovaniu predložené: zaslané – email, digitálna forma, zverejnenie na 

webovej stránke zväzu, písomná forma. 

 

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie účasti na zahraničných turnajoch  

3. Vyhodnotenie 42. GP Slovakia 2022 – Bratislava 

4. Vyhodnotenie I. kola SP detí a žiakov – Trenčín 

5. Vyhodnotenie M-SR seniorov 2022 a M-SR U21 2021 - Bratislava 

6. Príprava-informácie k účasti na 57. ME seniorov 2022 – Gaziantep,Turecko  

7. Príprava-informácie k účasti na 49. ME D,J,U21 2022 – Praha 

8. Príprava M-SR dorastencov a juniorov 2021 + II. kola SP detí a žiakov – Bratislava 

9. Príprava M-SR detí a žiakov 2022 - Košice 

10. Plán prípravy-účasti na zahraničných turbajoch 

11. Príprava-informácie k účasti na World Games 2022 – Birmingham, USA 

12. Príprava-informácie k účasti na EUSA 2022 – Lodž, Poľsko 

13. Plán prípravy na MS D,J,U21 – Konya, Turecko 

14. Rôzne  

15. Záver 

 

K BODU 1. 
Rokovanie zasadnutia VV SZK 2022 otvoril a viedol prezident zväzu Ing. D. Líška.  

 

K BODU 2. 
D. Líška – uviedol vyhodnotenie účastí na zahraničných turnajoch a následne požiadal o 

krátke zhodnotenie prítomných trénerov:  

Karate 1 Series A 2022, Pamplona - J. Poliak: dobrá previerka pre zúčastnených, treba 

oceniť najmä 3. miesto M. Janovčíka v kumite do 75kg a 5. miesto P. Szolára v kategórii kata 

Karate 1 Premier League, Fujairah – J. Javorský: dobre pripravený i kvalitne obsadený 

turnaj. V najlepšej forme sa predstavila D. Tatárová, keď v kategórii kumite nad 68kg 

vybojovala bronzovú medailu. 

Hungarian Tatami Karate Cup, Budapešť – D. Líška: turnaj bol absolvovaný v rámci 

plánu prípravy na ME dorastencov, juniorov, U21 2022 v Prahe. Slovenskí pretekári sa 

prezentovali nielen početným zastúpením, ale i dobrou výkonnosťou, keď získali množstvo 

medailí. Výsledky sú zverejnené v správe na webovej stránke zväzu.   
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Karate Grand Prix Croatia 2022, Samobor - turnaj bol rovnako absolvovaný v rámci plánu 

prípravy. Slovenskí pretekári sa prezentovali nielen početným zastúpením, ale i dobrou 

výkonnosťou, keď získali množstvo medailí. Výsledky sú zverejnené v správe na webovej 

stránke zväzu.   

Harasuto Cup 2022, Lodž – rovnako ako predchádzajúce turnaje bol tento turnaj rovnako 

absolvovaný v rámci plánu prípravy. Slovenskí pretekári sa prezentovali nielen početným 

zastúpením, ale i dobrou výkonnosťou, keď získali množstvo medailí. Výsledky sú zverejnené 

v správe na webovej stránke zväzu.   

Karate 1 Premier League, Oporto – J. Poliak: organizačne dobre zvládnuté, vrátane 

stravovania a ubytovania.  

Najlepšie výsledky: 

- 5. miesto dosiahli: M. Kopúňová v kategórii kumite do 68kg a D. Imrich v kumite do 

60kg.  

- 7. miesto obsadila: I. Suchánková v kategórii kumite do 61kg. 

Karate 1 Youth Limassol – J. Javorský: oproti poslednej „mládežníckej“ lige výrazný 

vzostup formy u väčšiny pretekárov, čo sa odzrkadlilo aj na výsledkoch. Dve 3. miesta: N. 

Kvasnicová kat. Junior kumite do 53kg a V. Jalowiczorovej v kat. Kadet do 47kg.Cenné 

sú aj dve 5. miesta: M. Čiakyho kat. Junior kumite do 61kg a L. Bohunického v kat. Kadet 

kumite nad 70kg.  

Kompletné výsledky s uvedených turnajov sú zverejnené na webovej stránke zväzu. 

Súčasťou prípravy reprezentácií boli aj plánované sústredenia v Moštenici a Bratislave, pod 

vedením reprezentačných trénerov pre kategórie kata a kumite. 

 

Uznesenie 1/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie vyhodnotenie účasti a výsledkov na zahraničných 

turnajoch. Súčasne všetkým úspešným pretekárom a trénerom vyjadruje poďakovanie za 

úspešnú reprezentáciu na menovaných podujatiach.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: KŠR SZK 

 

K BODU 3. 
D. Líška – vyhodnotil 42. Grand Prix Slovakia 2022 v Bratislave, ako veľmi úspešné, 

dvojdňové, medzinárodné podujatie, na ktorom sa zúčastnilo 1490 pretekárov z 30 krajín. 

Poďakoval realizačnému tímu a všetkým spolupracovníkom, čo sa na tejto našej 

najprestížnejšej, medzinárodnej, súťaži podieľali.  

 

J. Poliak – z pohľadu trénera vyzdvihol snahu a nasadenie väčšiny našich pretekárov, čo sa 

pozitívne odzrkadlilo aj na dosiahnutých výsledkoch. 

 

J. Javorský – dobrá medzinárodná konfrontácia pred nasledovným náročným programom na 

medzinárodných turnajoch a šampionátoch.  

 

J. Valenta – potešila ho vzostupná výkonnosť viacerých pretekárov kategórií v kata. 

 

V. Jankó – k výbornej úrovni podujatia prispeli svojimi výkonmi aj delegovaní rozhodcovia. 

Ich výkony ocenil najmä pri rozhodovaní v súťaži kata, elektronickým systémom. 
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Uznesenie 2/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie zhodnotenie 42. VC Slovenska 2022 prezidentom 

zväzu D. Líškom ako aj J. Poliakom, J. Javorským, J. Valentom a V. Jankóm. Súčasne 

vyslovuje poďakovanie všetkým úspešným pretekárom, reprezentačným i klubovým 

trénerom, rozhodcom a v neposlednom rade celému organizačnému tímu, vďaka ktorému si 

toto podujatie získava čoraz väčšiu medzinárodnú prestíž. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK 

 

K BODU 4. 
D. Líška – I. kolo SP detí a žiakov kata, kumite, agility jednotlivcov v Trenčíne sa 

uskutočnilo prostredníctvom usporiadateľského klubu Šporový klub Real team Trenčín  pod 

vedením p. L. Beňovej. Turnaj mal plynulý priebeh, bola dobre fungujúca organizácia a dobre 

zvládnutý časový harmonogram. 

 

J. Valenta – menším negatívom, popri hladkému a bezproblémovému priebehu súťaže, 

obmedzený priestor pre dekorovanie medailistov na stupni víťazov. Ale to bolo spôsobené 

priestorovými možnosťami športovej haly.  

 

Uznesenie 3/5/2022  

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie prezidenta a viceprezidenta zväzu. 

Vyslovuje poďakovanie usporiadateľovi ŠK karate Real team Trenčín, na čele s p.Lenkou 

Beňovou i pracovníkom zväzu za dobre zvládnutú prípravu i organizáciu súťaže. Do budúcna 

bude potrebné hľadať alternatívu väčších priestorov pre umiestnenie stupňa víťazov, a tak 

vytvorenie lepších priestorových podmienok pre odovzdávanie cien medailistom. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK 

 

K BODU 5. 
D. Líška – k príprave a priebehu M - SR seniorov 2022 a U21 2021 vyjadril spokojnosť. 

Veľkým pozitívom bolo použitie zobrazovacích zariadení a aplikácií na vyhodnocovanie  

bodovania a výsledkov.  

 

J. Poliak – dobrá previerka pred blížiacimi sa ME seniorov v Turecku. Väčšina reprezentantov 

podala dobré výkony a preukázala rast športovej formy. 

 

J. Valenta – popri ocenení organizácie i celkovej úrovne súťaže, však poukázal tiež na 

nejasnú účasť pretekára z Ukrajiny, údajne štartujúceho za Farmex Nitra.  

 

Uznesenie 4/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie vyhodnotenie M-SR seniorov 2022 a  U21 2022 

v Bratislave. Vyslovuje poďakovanie organizačnému tímu podujatia. Súčasne poveruje ŠTK 

preverením oprávnenia na štart ukrajinského pretekára za ŠK Farmex Nitra.  

 

Hlasovanie: 
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Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: ŠTK a sekretariát SZK 

 

K BODU 6. 
D. Líška – podal informácie k prípravám a zabezpečeniu účasti výpravy na ME seniorov 2022 

v Gaziantepe, Turecku. Zabezpečenie presunu, pobytu až po návrat, prebieha podľa plánu. 

Zároveň prítomných členov VV informoval o odpovedi na žiadosť D. Augustovičovej 

ohľadom účasti ženského tímu kata na ME 2022. 

   

Následne predložil návrh KŠR na nomináciu na uvedený šampionát: 

Kategórie kata: J. Vaňušaníková a P. Szolár 

 

Kategórie kumite-ženy: -50kg: L. Kováčiková, -55kg: H. Kuklová, -61kg: I. Suchánková, -

68kg: M. Kopúňová, nad 68kg: D. Tatárová. 

Družstvo: L. Kováčiková, Kuklová, I. suchánková, M. Kopúňová. 

 

Kategórie kumite-muži: -60kg: D. Imrich, -67kg: M. Homola, -75kg: D. Podsklan, -84kg: A. 

Gyurík, nad 84kg: T. Kósa 

Družstvo: -60kg: D. Imrich, M. Homola, D. Podsklan, A. Gyurík, T. Kósa, J.E. Smoliga, J. 

Poliak. 

 

Realizačný tím: J. Poliak – vedúci výpravy, členovia - J. Javorský, T. Kleman, K. Macková, 

V. Moser, K. Michalec. 

 

Uznesenie 5/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie prezidenta zväzu ohľadom príprav na 57. 

ME seniorov v Turecku.  

VV tiež Schvaľuje predložený návrh nominácie reprezentantov a členov realizačného tímu. 

Zároveň schvaľuje odpoveď na žiadosť  D. Augustovičovej ohľadom účasti ženského tímu 

kata na ME 2022. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: KŠR SZK 

 

K BODU 7. 
D. Líška – podal informácie k prípravám a účasti výpravy na ME dorastencov, juniorov, U21 

2022 v Prahe. Zabezpečenie prepravy, pobytu až po návrat, prebieha podľa plánu. Nomináciu 

navrhol riešiť korešpondenčným spôsobom schvaľovania a to až po sobotňajších M-SR 

dorastu a juniorov, prípadne ďalšom nominačnom turnaji, ak to bude potrebné. 

 

Uznesenie 6/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie prezidenta zväzu ohľadom prípravy účasti 

reprezentácie na ME dorastencov, juniorov a U21 v Prahe. Zároveň schvaľuje uzatvoriť 

nomináciu na ME až po M-SR dorastencov a juniorov 2021 v Bratislave 7.5.2022, prípadne 

ďalšom kontrolnom turnaji korešpondenčným spôsobom schvaľovania.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 
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Zodpovedný: KŠR SZK 

 

K BODU 8. 
D. Líška – uviedol, že príprava M-SR dorastencov a juniorov 2021 a II. kolo SP detí a žiakov 

v Bratislave prebieha podľa plánu.  

 

Uznesenie 7/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie prezidenta ohľadom príprav 

a zabezpečenia M-SR dorastencov a juniorov 2021 a II. kolo SP detí a žiakov. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK 

 

K BODU 9. 
F. Kretovič – uviedol, že príprava M-SR detí a žiakov 2022 v Košiciach prebieha podľa plánu 

v spolupráci so sekretariátom zväzu a ŠTK. 

 

J. Valenta – doplnil, že dohoda na prenájmom haly bola po komunikácii s generálnym 

sekretárom zväzu a prenajímateľom potvrdená. 

 

Uznesenie 8/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie viceprezidenta zväzu J. Valentu a F. 

Kretoviča ohľadom príprav a zabezpečenia M-SR SP detí a žiakov. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK a ŠTK v spolupráci s VÚKABU 

 

K BODU 10. 
J. Poliak – výjazdy na zahraničné turnaje prebiehajú podľa stanoveného plánu prípravy. Pre 

seniorské kategórie bude tohtoročný vrchol sezóny v máji a budú ním ME seniorov 2022 

v Gaziantep.  Potom v druhej časti roka bude vrchol pre mládežnícke kategórie – ME a MS 

kadetov, juniorov a U21. Preto aj podpora a pozornosť by mala byť venovaná týmto 

kategóriám.  

 

D. Líška – uviedol, že v druhej časti sezóny bude podporu potrebné orientovať na 

mládežnícke kategórie a seniorské podporovať len cielene vo vybraných prípadoch.  

 

Uznesenie 9/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informáciu reprezentačného trénera J. Poliaka  

k plánovaným výjazdom na zahraničné turnaje. Súčasne schvaľuje orientovať podporu pre 

reprezentantov v mládežníckych kategóriách. Seniorské kategórie budú podporované len 

cielene vo vybraných prípadoch. Tieto princípy podpory  budú platiť až do schválenia plánu  

prípravy na ME seniorov 2023.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: KŠR SZK 
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K BODU 11. 
D. Líška  – v súvislosti s blížiacimi sa Svetovými hrami neolympijských športov - World 

Games 2022 v Birminghame (USA) informoval členov VV, že KŠR SZK oslovila office 

WKF s otázkou na zaradenie I. Suchánkovej na WG vzhľadom na jej výkonnosť a postavenie 

v rebríčku. Office WKF vydal súhlasné stanovisko a I. Suchánkovú nominoval na WG.  

Realizačný tím budú tvoriť: J. Poliak, V. Moser, J.Šmidáková.  

Cestovné a pobytové podmienky účastníkov sú riešené v spolupráci s SOŠV (p. Z. Kríž, R. 

Buček), príp. s organizátormi hier.  

 

Uznesenie 10/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie prezidenta zväzu ohľadom zabezpečenia 

podmienok  účasti I. Suchánkovej ako aj našej delegácie na World Games 2022, 

zároveň schvaľuje realizačný tím v zložení: J. Poliak, V. Moser, J.Šmidáková. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK v spolupráci s SOŠV SR 

 

K BODU 12. 
D. Líška  – sprostredkoval informáciu od predsedníčky KAŠ SZK V. Moser v súvislosti 

s účasťou na Univerzitných hrách EUSA 2022 v Lodži. Predbežne nominácia, bez 

maturujúcich súťažiacich, by mala byť odoslaná do 20. mája, podľa výsledkov z Univerziády 

SR. Realizačný tím budú predbežne tvoriť: V. Moser, F. Kretovič, T. Kleman, J. Novosad.  

 

Uznesenie 11/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie prezidenta zväzu ohľadom účasti na 

Univerzitných hrách EUSA 2022 v Lodži, Poľsku. Zároveň schvaľuje realizačný tím 

v zložení: V. Moser, F. Kretovič, T. Kleman, J. Novosad.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: predsedníčka KAŠ SZK 

 

K BODU 13. 
J. Poliak – KŠR predložila plán prípravy na MS dorastencov, juniorov, U21 2022 v Turecku. 

 

D. Líška – navrhol schváliť aj realizačný tím výpravy, a to v zložení: J. Javorský - vedúci 

realizačného tímu, členovia J. Poliak, P. Macko, K. Macková, T. Kleman, J. Novosad. 

 

Uznesenie 12/5/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje plán prípravy na Majstrovstvá sveta dorastencov, juniorov, 

U21 v  Konya, v Turecku.   Ďalej schvaľuje realizačný tím na MS D,J, U21 v tureckej, Konya 

– nasledovne: J. Javorský vedúci realizačného tímu, členovia J. Poliak, P. Macko, K. 

Macková, T. Kleman, J. Novosad. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: KŠR SZK 
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K BODU 14. 
14-1) 

D. Líška – KŠR navrhuje VV schválenie refundácie nákladov pre A. Štelcla, J.E. Smoligu, 

M.Janovčíka a Z. Kubalovú viazanú na účasť na Karate 1 Premier League v Káhire. 

 

Uznesenie 13/5/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje refundáciu nákladov spojených s účasťou na Karate 1 Premier 

League v Káhire jún/2022 pre reprezentantov A. Štelcla, J.E. Smoligu, M.Janovčíka a Z. 

Kubalovú. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         po predložení dokladov 

Zodpovedný: EK SZK 

 

14-2)  
D.Líška – v zmysle uznesenia 13/1/2022 prijatého VV SZK, dňa 8.1. 2022 - za účelom 

vyjasnenia nevhodných postupov pri prestupoch a hľadania zmierlivého riešenia veci – 

v spore štatutárnej zástupkyne ŠK Real tem Trenčín, PaedDr. L. Beňovej a p. B. 

Zubričaňáka, mali byť obaja menovaní pozvaní na dnešný VV. Pre nemožnosť zúčastniť sa 

stretnutia zo strany p. L. Beňovej, ktorá sa ospravedlnila z dôvodu zahraničnej cesty, nebol 

pozvaný ani p. B. Zubričaňák, nakoľko zmysel stretnutia s možnosťou vyjasnenia situácie 

a nájdenia zmierlivého riešenia je práve v účasti oboch strán. Úloha pozvania oboch strán sa 

teda posúva na VV, kde sa obaja budú môcť zúčastniť.     

 

Uznesenie 14/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie prezidenta zväzu ohľadom nezrealizovania 

stretnutia na VV p. L. Beňovej a p. Zubričaňáka. Súčasne poveruje prezidenta komunikáciou 

s oboma menovanými k navrhnutiu vhodného nového termínu ich prizvania na zasadanie VV.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          priebežne 

Zodpovedný: prezident SZK 

 

14-3) 

D. Líška – informoval členov VV o navrhnutom termíne Volebnej konferencie SZK – a to 25. 

júna 2022. Miesto konania navrhuje Moštenicu. Pôjde o volebnú konferenciu, takže na 

príprave bude spolupracovať aj volebná komisia. Volebná komisia v zložení P. Bozogáň - 

predseda, P. Macko - člen, Ľ. Striežovský – člen, bola zvolená na predchádzajúcej volebnej 

konferencii 24.6.2017 na obdobie do najbližšej volebnej konferencie. 

      Všetky potrebné informácie vrátane pozvánky a s tým súvisiace dokumenty, listiny, budú 

zverejňované v zmysle Zákona o športe a Stanov SZK na zväzovom portáli respektíve 

distribuované členom SZK.  

Prezident informoval členov VV, že bude ako výkonný orgán zostavovať program pre 

volebnú konferenciu, preto ich vyzval, aby mu približne do 1.6.2022 poslali prípadné námety 

a návrhy do programu. 

 

Uznesenie 15/5/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje zvolanie Volebnej konferencie SZK na deň 25. júna 2022, 

miestom konania bude Moštenica – Sport Resort Slovenka. VV zároveň poveruje prezidenta 
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zostavením programu, zabezpečením všetkých vyžadovaných postupov a termínov a členov 

volebnej komisie vyzýva na prípravu materiálov pre vykonanie volieb do orgánov zväzu.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          priebežne do 25.6.2022 

Zodpovedný: sekretariát SZK, prezident, volebná komisia 

 

14-4) 

D. Líška – vysvetlil členom VV dôvody a postup, ktorý zvolil pri informovaní členov SZK vo 

veci upozornení, ktoré zväz obdržal od prezidenta Svetovej federácie karate – WKF pána A. 

Espinosa týkajúcich sa účasti na štýlových súťažiach, či už na národnej, alebo medzinárodnej 

úrovni.  

 

Uznesenie 16/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie postup prezidenta zväzu pri informovaní členov SZK 

vo veci upozornení, ktoré zväz obdržal od prezidenta Svetovej federácie karate – WKF pána 

A. Espinosa týkajúcich sa účasti na štýlových súťažiach, či už na národnej, alebo 

medzinárodnej úrovni, schvaľuje ho a plne podporuje.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: prezident SZK 

 

14-5) 

D. Líška – predložil VV na schválenie prijaté žiadosti o príspevok na turnaje Memoriál M. 

Bozogáňa a Majstrovstiev Goju-ryu (písomnú formu žiadosti dodajú). 

 

Uznesenie 17/5/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje finančný príspevok 500 € na Memoriál M. Bozogáňa a 500 € 

na Majstrovstvá Goju-ryu. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: EK SZK  

 

14-6) 

D. Líška – podal informáciu o Univerziáde SR, ktorá bola pre šport karate zorganizovaná dňa 

8.2. 2022 na pôde Akadémie PZ v Bratislave. Súťaž prebehla bez problémov po organizačnej 

i propagačnej stránke, keďže časť programu odvysielala TV JOJ SPORT v priamom prenose 

a následne  i viacerých záznamoch. Poďakovanie patrí riaditeľke súťaže Kristíne Mackovej 

a tiež komisii AŠ.  

 

Uznesenie 18/5/2022 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie hodnotenie prezidenta ohľadom Univerziády SR. 

Zároveň vyslovuje poďakovanie riaditeľke súťaže Kristíne Mackovej a tiež komisii AŠ.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:           

Zodpovedný: KAŠ 

 



9 

 

14-7) 

D. Líška – vzhľadom na to, že zväz bol informovaný, že Športový klub karate SEIWA by 

mohol vykonávať činnosť v rozpore so stanovami WKF a SZK, ktorá má spočívať 

v športových vzťahoch s neuznanými organizáciami, navrhol, aby VV v zmysle ustanovení 

Stanov SZK: 

Čl.VI.18 „SZK a každý jeho člen je povinný zabezpečiť dodržiavanie povinností vyplývajúcich 

z rozhodnutí orgánov SZK a WKF aj vo vzťahu ku všetkým osobám s jeho príslušnosťou.“  

 

Čl.XI.2“ Z dôvodu závažného alebo opakovaného porušenia povinnosti, ktoré je v zásadnom 

rozpore s predpismi SZK alebo rozhodnutiami SZK, resp. predpismi a rozhodnutiami WKF a 

vážne ohrozuje princípy SZK, integritu športu alebo dobré meno SZK, môže výkonný orgán 

SZK rozhodnúť o pozastavení členstva v SZK, a to aj s okamžitou účinnosťou.“ 

  

pozastavil členstvo klubu „Športový klub karate SEIWA“ ako aj jeho členov  v SZK.  

Zároveň navrhol osloviť uvedený klub so žiadosťou o vyjadrenie sa a prípad zveriť do 

kompetencie Disciplinárnej komisie SZK. Počas pozastavenia členstva v SZK nie je možné, 

aby sa členovia takéhoto klubu zúčastňovali akýchkoľvek akcií a podujatí organizovaných 

SZK, alebo jeho členmi. 

 

Uznesenie 19/5/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje navrhovaný postup a pozastavuje členstvo klubu „Športový 

klub karate SEIWA“ ako aj jeho členov  v SZK.  

Zároveň poveruje prezidenta zväzu osloviť uvedený klub so žiadosťou o vyjadrenie 

a postupuje prípad Disciplinárnej komisii na ďalšie riešenie.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihned 

Zodpovedný: prezident, DK SZK 

 

14-8) 

D. Líška – členom VV predložil návrh na podporu talentovaných pretekárov: D. Kešeľak, M. 

Janovčík, A. Štelcl, M. Bagaev, L. Bohunický, F. Denis, zaradených v Národnom športovom 

centre do programu IŠT plus nezaradeného Š. Sečkára. V tomto programe sú sledovaní, ale 

nemajú ekonomickú podporu, preto navrhol podporiť sledovaných pretekárov sumou 1000 

eur, ktoré by mohli čerpať na prípravu, turnaje a plnenie požiadaviek vyplývajúcich z úloh 

NŠC. 

 

Uznesenie 20/5/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje podporu sledovaných pretekárov:  D. Kešeľak, M. Janovčík, 

A. Štelcl, M. Bagaev, L. Bohunický, F. Denis, Š. Sečkár vy výške 1000eur na osobu. 

Prostriedky bude možné čerpať na športovú prípravu, turnaje a plnenie požiadaviek 

vyplývajúcich z úloh NŠC.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: KŠR SZK 

 

14-9) 

V. Jankó – predložil návrh Komisie rozhodcov na úpravu odmien rozhodcov podľa 

jednotlivých tried. V súčasnej dobe dochádza k zdražovaniu takmer všetkých komodít, ku 
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inflácii a aj rastu cien pohonných hmôt.  Rozhodcovia strávia na víkendových súťažiach 

pravidelne aj viac ako 8 až 10 hodín a ak chceme klásť zvýšené nároky na rozhodcov, čo nám 

zabezpečí športovú úroveň súťaží a tým aj športový rast pretekárov, mali by sme rozhodcov 

adekvátne ohodnotiť.  

D. Líška – súhlasil s názorom predsedu rozhodcovskej komisie.  Rozhodcovia, hlavne ich 

dostatok a tiež ich ochota sa vzdelávať a zvyšovať si úroveň je jednou zo základných 

podmienok kvality našich súťaží, preto musíme rozhodcov motivovať. Potom budeme môcť 

od nich aj vyžadovať čo najkvalitnejšie výkony. 

Ostatní členovia VV sa vyjadrili podobne a s týmito názormi súhlasili.   

 

Uznesenie 21/5/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje nové denné sadzby odmien rozhodcov, ktoré budú platné od 

15. mája 2022 nasledovne: 

 

- rozhodca I. triedy:    75 € 

- rozhodca II. triedy:   90 € 

- rozhodca III. triedy:100 € 

- tatami manažér:       115 € 

- hlavný rozhodca:     130 € 

- supervízor                130 € 

Súčasne schvaľuje aj sadzobník odmien pre: 

- ekonóm súťaže:  115 € 

- ŠTK:                   115 € 

- hlásateľ:             115 € 

Naďalej zostáva v platnosti, že pri práci trvajúcej nad 10 hodín dostáva každý príplatok 30 €. 

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: EK SZK 

 

14-10) 

L. Roman – po splnení podmienok podľa Stanov SZK predložil VV na schválenie žiadosť o 

provizórne členstvo v SZK klubu:  

- AKADÉMIA KARATE DOLNÝ KUBÍN, o.z. 

 

Zároveň informoval o ďalších žiadostiach od klubov: 

- Športový klub Górenkan 

- KARATE KLUB TAMASHI Vráble. o.z. 

- Karate klub Ružinov Bratislava 

 

Následne Ľ. Striežovský informoval o kluboch Akadémie karate Dolný Kubín ktorý založil 

M. Radúch a Športového klubu Górenkan, ktorý založil štatutárny zástupca Karate klubu 

Dolný Kubín. Oba kluby pôsobia v regióne SsZK, konkrétne v Dolnom Kubíne. Nie je ale 

v prípade Górenkan klubu jasné, či budú mať dva kluby jedného štatutárneho zástupcu, preto 

navrhuje upresniť tieto skutočnosti.   

O Karate klube Tamashi Vráble a Karate klube Ružinov Bratislava nikto z prítomných 

zástupcov regionálnych zväzov nevedel podať informáciu o ich doterajších aktivitách a 

pôsobení. Preto ku prijatiu bude tiež potrebné zistiť o akých záujemcov o členstvo ide. 
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Uznesenie 22/5/2022 

Výkonný výbor SZK schvaľuje provizórne členstvo v SZK klubu AKADÉMIA KARATE 

DOLNÝ KUBÍN, o.z..  

Zároveň poveruje generálneho sekretára zistením ďalších informácií o žiadateľoch: Športový 

klub Górenkan, Karate klube Tamashi Vráble, o.z. a o Karate klube Ružinov a to 

kontaktovaním zástupcov uvedených klubov ohľadom upresnenia ich doterajšej klubovej 

činnosti, prípadne športových odborníkov a podobne. Žiadosti budú potom opätovne 

predložené Výkonnému výboru.  

Hlasovanie: 

Súhlasím:  12     Nesúhlasím: 0     Zdržal sa hlasovania: 0  

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK 

 

K BODU 14. 
Zasadnutie Výkonného výboru Slovenského  zväzu karate ukončil prezident zväzu Ing. D. 

Líška. 

 

Zapísal: Roman Leopold v.r. 

Overil:  Líška Daniel v.r. 


